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Schriftelijke vragen
ex artikel 40 van het Reglement van Orde gemeenteraad Twenterand, gericht aan het college of de 
burgemeester.

Fractie: GemeenteBelangen Twenterand (GBT)

Onderwerp: Beantwoording schriftelijke vragen artikel 40 over “Gevolgen hoge 
energieprijzen voor (sport/cultuur/multifunctionele) accommodaties”

Datum: 25 oktober 2022

Beantwoording: schriftelijk

Inleiding
GemeenteBelangen Twenterand vindt onze lokale voorzieningen erg belangrijk en 
daarom koesteren wij deze. Ze zijn cruciaal voor het welbevinden van onze inwoners 
en de leefbaarheid in de kernen. Zo maakten we het eerder al mogelijk dat 
bijvoorbeeld buurt-/dorpshuizen en speeltuinverenigingen, die in hun voortbestaan 
werden bedreigd, financiële steun ontvingen voor misgelopen inkomsten als gevolg 
van coronamaatregelen.

De huidige hoge energieprijzen, die wellicht nog harder gaan stijgen de komende 
maanden, zorgen voor onrust. Voor inwoners met grote geldzorgen (vooral die in de 
schuldsanering) hebben we via een Vangnetregeling middelen vrijgemaakt om 
uiteindelijk te voorkomen dat ze worden afgesloten van gas en stroom. Daarnaast 
hebben we het Duurzaamheidsfonds gevuld om isolatiemaatregelen te treffen met 
name woningen die slecht geïsoleerd zijn. 

Maar de hoge energieprijzen treffen ook ons verenigingsleven hard. Vooral die een 
eigen accommodatie (lees ook: clubhuis) hebben, zo wijzen signalen uit. Ook dat 
raakt indirect onze inwoners. Om in beeld te krijgen hoe lokaal de vlag erbij hangt 
hebben we enkele vragen.

Vraag 1
Bent u bekend met dezelfde hierboven omschreven signalen, zoals deze onze 
fractie hebben bereikt?

Antwoord
Wij zijn gedeeltelijk bekend met deze signalen daar waar het gesubsidieerde 
instellingen betreft in relatie tot accommodatiebeheer sport- en cultuur. Voor wat 
betreft sport- en cultuurverenigingen zijn er tot dusverre geen signalen binnen 
gekomen.



Zaaknummer: 48361-2022
Documentnummer: 48361-2022

Vraag 2
Bent u bereid in kaart te brengen wat de (financiële) gevolgen zijn van de hoge 
energieprijzen voor de beheerders/eigenaren van onze 
(sport/cultuur/multifunctionele) accommodaties?
Zo ja, kunnen wij deze gegevens voor de behandeling van de Begroting 2023 
ontvangen?

Antwoord
We zijn bereid om een inventarisatie te doen en hebben serieus overwogen dit in 
gang te zetten. Het is echter een zodanig complex speelveld dat we beseffen dat 
iedere vorm van inventarisatie nooit integraal en compleet kan worden aangeleverd. 
Zeker niet met de gevraagde snelheid dit vóór de begrotingsbehandeling aan te 
leveren. Reden zit hem in het feit dat er zoveel variaties mogelijk zijn. Te denken valt 
aan diverse domeinen zoals sport, cultuur, onderwijs en gesubsidieerde instellingen 
ieder met haar eigen achtergronden. Vorm van beheer/gebruik mogelijk als eigenaar, 
huurder of onderhuurder. Vorm van contract dat wellicht reeds is aangepast op basis 
van de nieuwe hoge tarieven, op korte termijn afloopt, nog enkele jaren doorloopt. 
Daar komt bij dat een dergelijke inventarisatie ook (verkeerde) verwachtingen zou 
kunnen wekken bij betreffende organisaties. Dit alles maakt dat we ervoor hebben 
gekozen momenteel signaal gestuurd te werken. Mocht de raad het toch wenselijk 
achten dan zullen wij in vervolg op de raadsvergadering alsnog een inventarisatie 
uitzetten.

Parallel hieraan stellen we voor als gemeente de landelijke ontwikkelingen vanuit het 
overleg tussen VWS, Binnenlandse Zaken en Economische Zaken (duidelijkheid 
verwacht in de maand november) af te wachten op mogelijke aanvullende regelingen 
die hieruit voortvloeien. Afhankelijk van de uitkomst kunnen vervolgstappen worden 
bepaald. 

Ondertussen heeft ons college conform toezeggingen (2022-20 en 2022-30) de 
mogelijkheden op rij gezet rond de Energie-armoede. Ter ondersteuning voor het 
komende debat zenden wij u hiertoe bijgaande memo.


